

Date: September 11th, 2026
Reference: UPP/BS/NT/0009-2026

التاريخ: 11 سبتمبر 2026
المرجع: UPP/BS/NT/0009-2026

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai – United Arab Emirates

سعادة السيد/ حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي، الإمارات العربية المتحدة

**Subject: Resolution of the Board of Directors
passed by circulation for Union
Properties PJSC ("the Company")**

**الموضوع: قرار مجلس الإدارة المتخذ بالتمثيل لشركة
الاتحاد العقارية ش.م.ع ("الشركة")**

With reference to the above subject, we would like to inform you that the Board of Directors of Union Properties PJSC, by way of Resolution by Circulation No. 53/2026 dated 11 September 2026, appointed Dr. Ali Rashed Sultan Al Kaitoob as a member of the Board of Directors of the Company to fill the vacant Board seat following the resignation of Eng. Amer Khansaheb.

بالإشارة إلى الموضوع المذكور أعلاه، نود إعلامكم بأن مجلس إدارة شركة الاتحاد العقارية ش.م.ع، وبموجب قرار مجلس الإدارة بالتمثيل رقم 53/2026 المؤرخ في 11 سبتمبر 2026، قد قرر تعيين الدكتور/ علي راشد سلطان الكيتوب عضواً في مجلس إدارة الشركة، لشغل المقعد الشاغر نتيجة استقالة المهندس/ عامر خانصاحب من عضوية مجلس الإدارة.

Dr. Ali Al Kaitoob shall continue in his current role as Vice Chairman of the Temporary Committee formed to oversee the conduct of the Company's business, and in his existing executive assignment, until the new Chief Executive Officer is appointed and assumes his/her duties.

كما يستمر الدكتور/ علي الكيتوب في مهامه الحالية بصفته نائباً لرئيس اللجنة المؤقتة المشكّلة للإشراف على تسيير أعمال الشركة وفي التكليف التنفيذي القائم، وذلك إلى حين تعيين الرئيس التنفيذي الجديد ومباشرته لمهامه.

This Resolution shall take effect from the date of its issuance.

يُعمل بهذا القرار اعتباراً من تاريخ صدوره.

Sincerely yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،

Nadra Taher
Board Secretary

نادرة طاهر
أمين سر مجلس الإدارة

Union Properties PJSC

شركة الاتحاد العقارية ش.م.ع

